

التاريخ Date : 2024/08/05
الإشارة Ref. : 2024/2677/م.ش

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت

Subject: Mabaneer's Board of Directors Meeting to Approve the Financial Statements for the Second Quarter of the year 2024

الموضوع: إجتماع مجلس إدارة الشركة لإعتماد البيانات المالية للربع الثاني للسنة المالية 2024

With reference to the above subject, please note that Mabaneer's Board of Directors will hold its meeting on Monday, Aug 12, 2024 at 1:00 p.m. to discuss and approve the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة المباني سوف يعقد اجتماعه يوم الاثنين الموافق 2024/08/12 في تمام الساعة 1:00 ظهراً، وذلك لمناقشة واعتماد الآتي:

- 1- The company's Interim Condensed Consolidated Financial Information and Independent Auditors' Review Report for The Six Months Period Ended 30 June 2024 (Unaudited)
- 2- Liquidation and dissolution of Mabaneer Shurooq Company for the Avenues Sharjah project.

- 1- اعتماد البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وتقرير مراجعة مراقبي الحسابات المستقلين لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024 (غير مدققة).
- 2- حل وتصفية شركة مباني شروق الخاصة في مشروع الافنيوز الشارقة.

Best Regards,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،،

Waleed Khaled Alsharian
Chief Executive Officer



.....

وليد خالد الشريهان
الرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of the Material Information Form

Date	2024/08/05	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة Mabaneer Company (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	<p>نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة المباني سوف يعقد اجتماعه يوم الاثنين الموافق 2024/08/12 في تمام الساعة 1:00 ظهراً، وذلك لمناقشة واعتماد الآتي:</p> <p>1- اعتماد البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمععة وتقرير مراجعة مراقبي الحسابات المستقلين لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024 (غير مدققة).</p> <p>2- حل وتصفية شركة مباني شروق الخاصة في مشروع الافنيوز الشارقة.</p> <p>Please note that Mabaneer's Board of Directors will hold its meeting on Monday, Aug 12,2024 at 1:00 p.m. to discuss and approve the following:</p> <p>1- The company's Interim Condensed Consolidated Financial Information and Independent Auditors' Review Report for The Six Months Period Ended 30 June 2024 (Unaudited)</p> <p>2- Liquation and dissolution of Mabaneer Shurooq Company for the Avenues Sharjah project.</p>	المعلومة الجوهرية
Significant effect of the material information in the financial Position of the Company	لا يوجد أثر جوهري على المركز المالي للشركة N/A	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى من الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعيها.

A significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect. Excluding the financial effect resulting from tenders of similar contract. If a listed company, which is a member of group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies which are members of the same group, the effect occurring to that company itself.


